
3Godt nytt for Gjerpen

Fra orgelkrakken på galleriet i 
Luksefjell kapell får jeg også tid til å 
observere ting som skjer. En søndag 
la jeg merke til solstrålene gjennom 
vinduet. De lyste opp altertavlen 
hvor Jesus er malt. Solstrålene lyser 
ikke mot soknepresten – Thor Egil 
Abrahamsen som talte, men mot Jesus. 
Det ble en veldig fi n symbolikk i den-
ne situasjonen.

Jeg synes soknepresten vår er en svært 
god forkynner. Han har bestandig noe 
nytt å komme med. Det er evangeliet 
om Jesus Kristus som er kjernen. 
Gjennom forkynnelsen møter vi 
en person. Ikke presten, men Jesus 
Kristus, som blir malt for våre øyne.

Troen kommer av forkynnelsen, eller 
som det står den siste oversettelsen 
i Paulus brev til romerne kapittel 10 
vers 17: 

”Så kommer da troen av det 
 budskap en hører, og budskapet 
 kommer av Kristi ord.”

Forkynnelse hører du i kirke og bede-
hus.
Du kan selvsagt også lese, se på TV 
eller høre på radio. Måten er ikke det 
viktigste, men at du hører Guds ord, at du hører Guds ord, at
som skaper tro.

Min erfaring er at det virker hver 
gang. 
Etter en gudstjeneste eller et møte, har 
jeg fått en trosgivende injeksjon. Eller 
som Bob Dylan synger ”A shot of 
love”. For det dreier som om kjærlig-
het – Guds kjærlighet til oss.
Han døde for meg og har gitt meg et 
evig liv sammen med ham!
   Nils Terje Sneltvedt

Han viser oss Jesus
OBSERVASJONER FRA ORGELKRAKKEN I LUKSEFJELL

Nils Terje Sneltvedt har mange 
funksjoner i menighet- og organisa-
sjonsliv, og han er etter eget utsagn 
"ufaglært organist i 4,95% stilling i 
Luksefjell"


